
Referat af ordinær generalforsamling lørdag  15. maj 2010
kl. 10-11.30

Til  stede  var  repræsentanter  fra  Klitmarken:    11,  15,  23,  26,  27,  28,  29,  30,  31.  Sandmarken:    4,  5,
11.  Kystmarken:    10,  19,  30,  32,  40,  42,  49  og  Udemarken  42.

1. Valg af dirigent

Knud  Thomsen,  Sandmarken  4,  blev  valgt  til  dirigent

2. Bestyrelsen beretning

Da  der  er  kommet  et  forslag  vedr.  snerydning,  bad  bestyrelsen  om,  at  dette  punkt  blev  taget
ud  af  beretningen.  Dette  blev  godkendt.

Bestyrelsens  beretning  blev  enstemmigt  godkendt.  

Kontingentet  på  kr.  800  fastholdes.  Dog  fik  bestyrelsen  mandat  til  en  ekstra
kontingentopkrævning,  hvis  der  bliver  behov.

3. Aflæggelse af regnskab

Kassereren  fremlagde  regnskab  og  budget,  som  blev  godkendt.

4. Forslag fra medlemmerne.

Der  var  stillet  forslag  om,  at  foreningen  skulle  påtage  sig  snerydning.

Efter  en  del  diskussion  vedtog  generalforsamlingen,  at  det  ikke  er  foreningens  opgave  at
foretage  snerydning.

5. Vedtagelse af budget

Budgettet  blev  godkendt

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer

I  løbet  af  året  er  Carsten  Uggerhøj  trådt  ud  og  suppleanten  Jens  Rasmussen,  Klitmarken
12,  er  indtrådt  i  bestyrelsen.

Ruben  Frederiksen,  Kystmarken  13,  havde  meddelt,  at  han  stillede  sin  post  til  rådighed,  og
de  øvrige  bestyrelsesmedlemmer  var  villige  til  genvalg.

Der  var  ingen  af  de  fremmødte,  der  ønskede  at  træde  ind  i  bestyrelsen,  hvorfor  hele
bestyrelsen  blev  genvalgt.

Søren  Ottzen,  Klitmarken  30,  erklærede  sig  villig  til  at  være    suppleant.



7. Valg af revisor og suppleant

Tore  Christensen,  Kystmarken  43,  blev  genvalgt.

Peter  Berg,  Klitmarken  27  blev  valgt  til  suppleant.

8. Evt. valg af administrator.

Foreningen  har  ingen  administrator.

9. Eventuelt

Eve  Mortensen,  Kystmarken  10,  forespurgte  om  regler  for  belysning  af  sommerhuse.  Det
blev  oplyst,  at  der  ikke  i  vedtægter  og  lokalplan  var  regler  for  dette.

Problemer  med  for  høj  hastighed  blev  fremført  og  bestyrelsen  lovede  at  tage  sagen  op
igen,  når  økonomien  i  forbindelse  med  mose/eng-arealet  var  afgjort.

Der  blev  fremsat  ønske  om  ’Hunde  i  snor’-skilte.  Bestyrelsen  arbejder  videre  med
problematikken.

Det  blev  foreslået  at  gøre  ’Købmandsstien’  lidt  bredere.  Bestyrelsen  arbejder  videre  med
det.

Der  var  stor  tilslutning  til  mødetidspunktet  kl  10.  Ligeledes  var  der  tilslutning  til  en  fast  dag
til  generalforsamlingen.  Der  var  mest  stemning  for    lørdag  i  Kr.  Himmelfartsferien.

Formanden  takkede  dirigenten  for  god  mødeledelse.

PS.  Efterfølgende  har  Hjørring  Antenneforening  sendt  et  tilbud  vedr.  tilslutning  til  fællesantenne.
Tilbuddet  kan  ses  på  foreningens  hjemmeside  www.vesterhavsgaarden.com


